
П Р О Т О К О Л № 1 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси        7 листопада 2014 
року 

 
Голова: Скалько О.І. – голова громадської ради при обласній державній адміністрації  
(далі – громадська рада)  
 
Присутні:  члени громадської ради:  
Борисова Т.Л., Бублій М.Ф., Бучковська А.В., Галаєва О.М., Гаркавенко А.М., 
Гончар С.М., Громовський Ю.Д., Демченко М.В., Кієнко І.Ю., Майоров Д.А., Мисник 
В.Г., Михлик М.М., Мойсієнко В.М., Назаренко В.А., Обідзінський Н.Г., Рекун А.І., 
Стадник В.В., Феофілова В.В., Фізер І.В., Харченко А.О.;  
директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 
облдержадміністрації Пасічник С.Л.  
 
Скалько О.І. запропонував затвердити порядок денний засідання громадської ради: 
1. Про обрання секретаря громадської ради. 
2. Про формування тимчасової комісії громадської ради з кадрових призначень та 
контролю за реалізацією Закону України «Про очищення влади». 
3. Про хід виконання робіт зі створення НПП «Холодний Яр» та рекомендації до 
облдержадміністрації з прискорення робіт. 
4. Про Положення про громадську раду. 
5. Про проект орієнтовного плану проведення консультацій з громадськістю на 2015 
рік. 
6. Про подання обласної програми розвитку громадянського суспільства. 
7. Про проект обласного бюджету на 2015 рік. 
8. Про створення колегії громадської ради. 
9. Про організаційні питання роботи громадської ради. 
10. Про плани роботи комісій громадської ради. 
11. Різне. 
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
Феофілова В.В. запропонувала обрати лічильну комісію у складі: Рекун А.І., Майоров 
Д.А. 
Голосували «за» – 17, «проти» – 1, «утрималися» – 0. 
 
1. Про обрання секретаря громадської ради. 
Слухали: Пасічник С.Л. запропонував обрати секретарем громадської ради 
головного спеціаліста відділу зв’язків з об’єднаннями громадян Департаменту 
інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації 
Овчарову Т.М.  
Ухвалили: Обрати секретарем громадської ради головного спеціаліста відділу 
зв’язків з об’єднаннями громадян Департаменту інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю облдержадміністрації Овчарову Т.М.  
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
2. Про формування тимчасової комісії громадської ради з кадрових 
призначень та контролю за реалізацією Закону України «Про очищення влади». 
Слухали: Феофілова В.В. виступила із заявою Черкаського громадського 
люстраційного комітету (додається) та запропонувала створити тимчасову комісію 
громадської ради з кадрових призначень та контролю за реалізацією Закону України 
«Про очищення влади».  



Виступили: Мисник В.Г., Обідзінський Н.Г., Рекун А.І., Кієнко І.Ю., які підтримали 
пропозицію щодо створення тимчасової комісії. 
Пасічник С.Л. зауважив, що згідно з чинним законодавством призначення на посаду 
державного службовця здійснюється за результатами конкурсу, з урахуванням 
Закону України «Про очищення влади». 
Ухвалили: Створити тимчасову комісію громадської ради з кадрових призначень та 
контролю за реалізацією Закону України «Про очищення влади». 
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
Обрати комісію у складі: Бублій М.Ф., Мисник В.Г., Рекун А.І., Скалько О.І., 
Стадник В.В., Феофілова В.В. (голова комісії). 
Затвердити склад комісії, до якого можуть долучитися інші члени громадської ради. 
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
3. Про хід виконання робіт зі створення НПП «Холодний Яр» та рекомендації до 
облдержадміністрації з прискорення робіт. 
Слухали: Рекун А.І. виступив з ініціативою звернутися до облдержадміністрації з 
листом щодо створення в Холодному Яру національного природного парку, оскільки 
лісгоспом, сільською радою питання не вирішується.  
Виступили: Громовський Ю.Д. запропонував включити цю рекомендацію до 
Стратегії регіонального розвитку Черкаської області на період до 2020 року. 
Ухвалили: Звернутися до облдержадміністрації з листом щодо створення 
Національного природного парку «Холодний Яр». Включити рекомендації до 
Стратегії регіонального розвитку Черкаської області на період до 2020 року.  
Голосували «за» – 19, «проти» – 0, «утрималися» – 1. 
 
4. Про Положення про громадську раду  
Слухали: Гончар С.М. виступив з ініціативою внести зміни до регламенту 
облдержадміністрації, оскільки поправки, запропоновані громадською радою, не 
враховані в Положенні про громадську раду. Доручити Слиньку С.В. підготувати 
пропозиції щодо механізму співпраці з громадською радою. 
Виступили: Обідзінський Н.Г., Рекун А.І., Феофілова В.В., Мойсієнко В.М. внесли 
пропозиції щодо механізму та процедури внесення змін до регламенту 
облдержадміністрації та Положення про громадську раду. 
Пасічник С.Л. запропонував підготувати лист до облдержадміністрації з пакетом 
пропозицій, а також звернув увагу, що працівники облдержадміністрації діють в 
межах визначених повноважень. 
Ухвалили: Доручити Гончару С.М., Слиньку С.В. підготувати зміни до регламенту 
облдержадміністрації щодо співпраці громадської ради та облдержадміністрації, 
узагальнити поправки до Положення про громадську раду та звернутися від імені 
громадської ради до облдержадміністрації. 
Голосували «за» – 19, «проти» – 0, «утрималися» – 1. 
 
5. Про проект орієнтовного плану проведення консультацій з громадськістю на 
2015 рік 
Слухали: Гончар С.М. запропонував взяти участь у консультаціях з громадськістю та 
подати пропозиції від громадської ради до проекту орієнтовного плану проведення 
консультацій з громадськістю на 2015 рік. 
Ухвалили:  Майорову Д.А. зібрати від голів постійних комісій громадської ради та 
надіслати облдержадміністрації пропозиції до проекту орієнтовного плану 
проведення консультацій з громадськістю на 2015 рік. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
6. Про подання обласної програми розвитку громадянського суспільства  
Слухали: Гончар С.М. запропонував доопрацювати проект обласної програми 
розвитку громадянського суспільства та подати облдержадміністрації для внесення 
на розгляд обласної ради. 



Ухвалили: Доопрацювати проект обласної програми розвитку громадянського 
суспільства, протягом 10 днів провести обговорення, подати облдержадміністрації 
для внесення на розгляд обласної ради. Відповідальним обрати Гончара С.М. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
7. Про проект обласного бюджету на 2015 рік 
Слухали: Рекун А.І. запропонував  звернутися листом до облдержадміністрації з 
проханням надіслати громадській раді розроблений проект обласного бюджету на 
2015 рік не пізніше ніж за 1 місяць до прийняття. 
Ухвалили: Звернутися листом до облдержадміністрації з проханням надіслати 
громадській раді розроблений проект обласного бюджету на 2015 рік не пізніше ніж 
за 1 місяць до прийняття. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
8. Про створення колегії громадської ради  
Слухали: Рекун А.І. виступив з пропозицією створити розширений орган громадської 
ради – колегію, до якої увійшли б голови постійних комісій, заступники громадської 
ради. 
Ухвалили:  Створити колегію громадської ради. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
9. Про організаційні питання роботи громадської ради  
Слухали: Рекун А.І. запропонував проводити засідання громадської ради в 
приміщенні прес-центру облдержадміністрації. Майоров Д.А. запропонував 
звернутися до обласної ради щодо виділення постійного приміщення для роботи 
громадської ради. 
 
10. Про плани роботи комісій громадської ради. 
Слухали: Рекун А.І., Феофілова В.В. запропонували переглянути плани роботи 
комісій громадської ради, оптимізувати їх та узгодити з Слиньком С.В. 
Виступили: Майоров Д.А. запропонував звернутися до обласної ради з питань 
утворення громадської ради при обласній раді. 
Ухвалили: Доручити Громовському Ю.Д. під час чергової сесії запропонувати 
обласній раді утворити громадську раду при обласній раді у тому ж складі, що й 
громадська рада при облдержадміністрації, та затвердити склад і положення про неї. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
 
11. Різне. 
Слухали: Майоров Д.А., Рекун А.І. звернулися до голів комісій з проханням 
розробити і надіслати плани роботи для розгляду на засіданні колегії громадської 
ради, подати пропозиції до плану роботи громадської ради, який розглянути на 
черговому засіданні. 
Пасічник С.Л. запропонував розглянути напрацьований механізм щодо асоційованого 
членства в громадській раді, спільно з районними громадськими радами 
обговорювати питання щодо децентралізації державної влади, реформування 
місцевого самоврядування та доносити їх до громадськості. 
Рекун А.І. повідомив, що деякі райони області провели оновлення складу 
громадських рад при райдержадміністраціях, висловив думку щодо створення 
координаційної ради голів громадських рад області.  
Фізер І.В. запропонував провести розширений з’їзд громадських рад. 
Ухвалили: Звернутися до Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю облдержадміністрації надати на чергове засідання інформацію про 
районні громадські ради, склад яких вже оновлено. 
Голосували «за» – 21, «проти» – 0, «утрималися» – 0. 
Виступили: Рекун А.І. запропонував Департаменту інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю облдержадміністрації звернутися до районних 



громадських рад з пропозицією ініціювати створення координаційної ради голів 
громадських рад області; провести спільне засідання за участю координаційної ради. 
Голосували «за» – 20, «проти» – 0, «утрималися» – 1. 
 
 
Голова громадської ради       О. Скалько 
 
Секретар           Т. Овчарова 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 


